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   Problemele care exista pe drumurile din Maramures au fost subiect de discutie intre prefectul
Sebastian Luput si autoritatile centrale. Reprezentantul Guvernului in teritoriu a fost prezent
doua zile la Bucuresti, tocmai pentru a incerca rezolvarea acestora.

  

   In zilele de 23 si 24 mai 2016, prefectul judetului Maramures, Sebastian Mihai Luput s-a
deplasat la Bucuresti, unde a avut o serie de intalniri cu reprezentanti ai autoritatilor publice
centrale.

  

   Prefectul a avut discutii cu Marcel Bolos, secretar de stat in Ministerul Transporturilor, și
Valentin Florin Trifan, director general adjunct CNADR privind realizarea lucrarilor pe DN18
Baia Mare – Sighetu Marmatiei.

  

   Asadar, pana la aceasta data, lucrarile sunt executate in procent de 66%, forta de munca si
utilajele sunt asigurate in conformitate cu prevederile contractului de lucrari si bugetul alocat
pentru anul 2016, de catre SC Aktor. Avand in vedere ca fondurile alocate pentru acest an au
fost insuficiente, CNADR a solicitat suplimentarea bugetului pentru finalizarea lucrarilor la
rectificarea ce va avea loc in luna iulie 2016. Conducerea companiei a promis ca la aceasta
rectificare se va aloca suma necesara finalizarii lucrarilor de reabilitare a DN18 pana la sfarsitul
anului.

      

   Nu putea sa nu fie adusa in discutie situatia parcarii pentru TIR-uri din zona Berbesti. Avand
in vedere ca cetatenii care sunt afectati de expropriere au solicitat in repetate randuri sprijinul
Institutiei Prefectului in rezolvarea acestei probleme, a spus Luput, s-a cerut autoritatilor publice
centrale gasirea unei rezolvari. Solutia data de reprezentantii Ministerului Transporturilor a fost
de a se gasi la nivelul Institutiei Prefectului o alta locatie pentru amenajarea parcarii.
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